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POINT

2,0992,099
櫻 有 盡 有 關 東 關 西 7 天櫻 有 盡 有 關 東 關 西 7 天

7Day
Double room

780780

DAY 1 Depart for Japan-Tokyo (NRT / HND)
DAY 2 Arrive in Tokyo (NRT / HND)-Private Transfer to Hotel
DAY 3 Tokyo Bay Cruise-Asakusa-Skytree-Yoyogi Park
            (Cherry Blossoms)-Ginza-Shinjuku
DAY 4 Tokyo Imperial Palace-Lake Kawaguchi (Cherry 
            Blossom Festival)-Numazu Fish Market-Shizuoka Tea 
            Ceremony-Lake Hamana Onsen
DAY 5 Kyoto Arashiyama Scenic Train-Fushimi Inari Taisha-
            Kinkaku-ji-Osaka
DAY 6 Osaka Castle-Kuromon Market-Shinsaibashi-
            Dotonbori-Nara Deer Park & Todai-ji
DAY 7 Osaka (KIX)-Home Sweet Home or Continue Your 
            Next Journey

DAY 1 Depart for Japan-Tokyo (NRT / HND)
DAY 2 Arrive in Tokyo (NRT / HND)-Private Transfer to Hotel
DAY 3 Tokyo Bay Cruise-Asakusa-Skytree-Yoyogi Park
            (Cherry Blossoms)-Ginza-Shinjuku
DAY 4 Tokyo Imperial Palace-Lake Kawaguchi (Cherry 
            Blossom Festival)-Numazu Fish Market-Shizuoka Tea 
            Ceremony-Lake Hamana Onsen
DAY 5 Kyoto Arashiyama Scenic Train-Fushimi Inari Taisha-
            Kinkaku-ji-Osaka
DAY 6 Osaka Castle-Kuromon Market-Shinsaibashi-
            Dotonbori-Nara Deer Park & Todai-ji
DAY 7 Osaka (KIX)-Home Sweet Home or Continue Your 
            Next Journey

CONTACT  NUMBER -323-266-8988website -www.sonictour.com
The itinerary is for reference only. Meal ingredients may be adjusted 
according to seasonal availability. All arrangements are subject to the
final on-site arrangements by local operators.

surcharge single bed

1,2991,299
Under 6years old

1,5991,599
7-11 years old

Adult price for ages 12 and up

‧Hotel Stays:1 night in ANA Crowne Plaza Narita or International 
  Garden Hotel Narita (or equivalent)/1 night in Tokyo/2 nights in 
  central Osaka/1 night at a hot spring hotel
‧Special Signature Cuisine:Enjoy an exquisite Seasonal Royal Crab 
  Feast or Japanese Premium Marbled Beef Shabu Shabu
‧Exclusive Arashiyama Sagano Romantic Train Ride:Experience the 
  classic Sagano Scenic Railway (Cherry Blossom Viewing)
‧Tokyo Bay Sightseeing Cruise (Bonus):Special cruise experience 
  on Tokyo Bay.
‧Tokyo Skytree Observatory:Ascend the iconic Tokyo Skytree and 
  enjoy breathtaking panoramic views of the Tokyo skyline (Cherry 
  Blossom Viewing)
‧Special Night Tour Bonus:Night exploration of Kabukicho, the 
  famous “Sleepless Town” of Tokyo.
‧High-Cost Premium Experience – Pirate Ship Cruise:Scenic cruise 
  on Lake Ashi, enjoying magnificent views of Mount Fuji and Hakone 
  Shrine
‧UNESCO World Heritage Sites:Visit Kinkaku-ji,Nara Park, and 
  Todai-ji(Cherry Blossom Viewing)

Tour Price Includes
ˇHotel Accommodation:1 night in Narita/1 night in Tokyo/
   2 nights in Osaka (city center hotels)/1 night at a hot spring hotel
ˇAll ground transportation throughout the tour
ˇProfessional Chinese-speaking tour guide
ˇAll sightseeing entrance tickets and transportation tickets as stated in the itinerary
ˇDaily breakfast/3 lunches/4 dinners

Tour Price Excludes
X  International airfare
X  Tour guide & driver gratuities
(Recommended: USD 13 per person per day)
X  Beverages and alcoholic beverages offered in 
    the restaurant

/person

/person

(no bed required)

(occupying a bed)

Cherry Blossom
Season 1Cherry 

Blossom Festival 
in Kanto and Kansai

Cherry 
Blossom Festival 
in Kanto and Kansai
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Cherry Blossom Season
Departure Date
Cherry Blossom Season
Departure Date

A tour group can be formed with 8 
people. 
Minimum group size: 10 people, 1 
driver, 1 tour guide

A tour group can be formed with 8 
people. 
Minimum group size: 10 people, 1 
driver, 1 tour guide



每日行程

Tokyo Bay & Sumida River Cruise:Enjoy a scenic cruise along the historic Sumida River
(If time permits, an additional ride on the Galaxy Express 999 themed cruise boat may be 
arranged.)
Asakusa Senso-ji & Kaminarimon Gate:Visit the famous Kaminarimon, Senso-ji, and Nakamise 
Shopping Street-a must-see classic Tokyo landmark
Tokyo Skytree:Photo stop at the 634-meter-tall Tokyo Skytree, the world’s second-tallest 
tower, offering panoramic views of Tokyo
Kanda Myojin Shrine:Visit the historic Kanda Myojin, known as the guardian shrine of Edo, 
standing in quiet contrast to the nearby Akihabara electronics district
Ginza Avenue:Stroll along Ginza, Tokyo’s most prestigious shopping and entertainment 
district, famous for its elegance and sophistication
Special Evening Tour (Optional):Night exploration of Shinjuku and Kabukicho.

Day 2-Arrive in Tokyo (NRT / HND)-Private 
        Transfer to Hotel
Day 2-Arrive in Tokyo (NRT / HND)-Private 
        Transfer to Hotel

Day 1-Depart for Japan-Tokyo (NRT / HND)Day 1-Depart for Japan-Tokyo (NRT / HND)

Day 3-Tokyo Bay Cruise-Asakusa-Skytree-Yoyogi Park (Cherry Blossoms)
        -Ginza-Shinjuku
Day 3-Tokyo Bay Cruise-Asakusa-Skytree-Yoyogi Park (Cherry Blossoms)
        -Ginza-Shinjuku

§Accommodation-Grand Prince Hotel Takanawa or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel breakfast│Lunch/Japanese-style set meal│Dinner/Japanese-style BBQ
§Accommodation-Grand Prince Hotel Takanawa or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel breakfast│Lunch/Japanese-style set meal│Dinner/Japanese-style BBQ

§Accommodation-Mystay Hotel Narita or ANA CROWNE 
               PLAZA NARITA or similar hotel
§Meals-Breakfast/In-flight meal│Lunch/Self-catering
       Dinner/Self-catering

§Accommodation-Mystay Hotel Narita or ANA CROWNE 
               PLAZA NARITA or similar hotel
§Meals-Breakfast/In-flight meal│Lunch/Self-catering
       Dinner/Self-catering

§Accommodation-Airplane accommodation§Accommodation-Airplane accommodation

Day 4-Tokyo Imperial Palace-Lake Kawaguchi (Cherry Blossom Festival)-
        Numazu Fish Market-Shizuoka Tea Ceremony-Lake Hamana Onsen
Day 4-Tokyo Imperial Palace-Lake Kawaguchi (Cherry Blossom Festival)-
        Numazu Fish Market-Shizuoka Tea Ceremony-Lake Hamana Onsen
Tokyo Imperial Palace Outer Garden & Nijubashi Bridge:Visit the scenic outer grounds of the 

Tokyo Imperial Palace and the famous Nijubashi Bridge, one of Tokyo’s most iconic photo spots.

Lake Kawaguchi-Cherry Blossom Festival:Travel to Lake Kawaguchi to enjoy seasonal cherry 

blossoms with magnificent views of Mount Fuji.

Numazu Fish Market:Visit the lively Numazu Fish Market, located at Numazu fishing port with Mt. 

Fuji as a backdrop. Watch seafood auctions and enjoy fresh, delicious, and affordable seafood.

Shizuoka Tea Plantation Visit & Tea Ceremony Experience:Special arrangement to tour a 

traditional Shizuoka tea farm and participate in an authentic Japanese tea ceremony, learning 

about the spirit and culture of Japanese tea.

Lake Hamana Hot Spring Resort:Arrive at Lake Hamana, famous for its local specialty eel rice 

served two ways and for being home to the renowned Kanzanji Onsen, one of the most popular hot 

spring areas in the Tokai region.



§Accommodation-Kanzanji Sago Royal Hotel or similar hotel

§Meals-Breakfast/Hotel breakfast│Lunch/Local cuisine or seafood meal

       Dinner/Traditional hot spring (onsen) cuisine

§Accommodation-Kanzanji Sago Royal Hotel or similar hotel

§Meals-Breakfast/Hotel breakfast│Lunch/Local cuisine or seafood meal

       Dinner/Traditional hot spring (onsen) cuisine

§Accommodation-
 Rihga Royal Hotel Osaka or similar hotel
§Meals-
 Breakfast/Hotel breakfast

 Lunch/Kyoto cuisine

 Dinner/Self-catering

§Accommodation-
 Rihga Royal Hotel Osaka or similar hotel
§Meals-
 Breakfast/Hotel breakfast

 Lunch/Kyoto cuisine

 Dinner/Self-catering

Day 5-Kyoto Arashiyama Scenic Train-Fushimi Inari Taisha-Kinkaku-ji-
        Osaka
Day 5-Kyoto Arashiyama Scenic Train-Fushimi Inari Taisha-Kinkaku-ji-
        Osaka

Arashiyama Sagano Romantic Train Experience:Ride the charming Sagano Scenic Railway (Romantic 
Train), a classic sightseeing railway offering beautiful seasonal views through the mountains 
and river valleys of Kyoto.
Arashiyama Scenic Area:Explore one of Kyoto’s most popular sightseeing districts, filled 
with historic shrines and temples. Highlights include the famous Bamboo Grove Path, Togetsukyo 
Bridge, Nonomiya Shrine, and the renowned Tenryu-ji-all must-visit Arashiyama landmarks.
Fushimi Inari Taisha & Senbon Torii Gates:Visit the iconic Fushimi Inari Taisha, one of Kyoto’
s most famous shrines. Walk through the legendary “Senbon Torii” (Thousand Torii Gates), an 
internationally recognized photographic symbol of Japan.
World Heritage Site- Kinkaku-ji (Golden Pavilion):Tour the breathtaking Kinkaku-ji, a 
UNESCO World Heritage Site entirely covered in gold leaf, representing one of Kyoto’s most 
stunning landmarks.
Osaka Umeda Underground Shopping Mall:Experience the vast underground shopping complex in 
Umeda, affectionately known by locals as a “maze” due to its enormous size and 
interconnected walkways.
Special Note:If reservations for the Sagano Scenic Train are fully booked, the itinerary will 
be adjusted to visit Tenryu-ji Temple or enjoy a Katsura River boat cruise instead.



Day 6-Osaka Castle-Kuromon Market-Shinsaibashi-Dotonbori-Nara Deer 
        Park & Todai-ji
Day 6-Osaka Castle-Kuromon Market-Shinsaibashi-Dotonbori-Nara Deer 
        Park & Todai-ji
Osaka Castle:Visit one of Japan’s Three Greatest Castles, the historic Osaka Castle.
(Optional visit to the castle keep requires an admission fee at your own expense ¥500.)
Special cherry blossom stop at Sakuranomiya Park, famous for its beautiful cherry blossom 
tunnel along the riverside.
Kuromon Market:Explore the must-visit gourmet hotspot Kuromon Ichiba Market. Inside you’ll 
find an abundance of fresh seafood such as king crab, sea urchin, sashimi, along with premium 
wagyu beef, oden, and many other famous Osaka delicacies.
(Choose your own food at your own expense.)
Shinsaibashi & Dotonbori:Stroll through the liveliest shopping and entertainment districts of 
Osaka-Shinsaibashi and Dotonbori. This area is bustling day and night and is a paradise for 
shopping, drugstores, and street food lovers.
Nara Deer Park & Todai-ji Temple:Visit Nara Park, where you can enjoy close interaction with 
the free-roaming sacred deer.
Tour the UNESCO World Heritage Site Todai-ji, home to the Great Buddha and one of Japan’s 
most important historical temples.

Day 7-Osaka (KIX)-Home Sweet Home or Continue Your Next JourneyDay 7-Osaka (KIX)-Home Sweet Home or Continue Your Next Journey
•After breakfast at the hotel, 
  transfer by private coach to Kansai
  International Airport (KIX).
•Depart for home or continue on your 
  next exciting destination.
•With beautiful memories of Japan, 
  your wonderful journey comes to a 
  perfect end.
We look forward to welcoming you again 
on your next adventure!

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast

§Accommodation-
 Odysis suite Osaka Kansai Airport or Washington Hotel Kansai airport
 or similar hotel
§Meals-
 Meals-Breakfast/Hotel breakfast│Lunch/Self-catering
 Dinner/ Farewell Dinner-Seasonal Four Seasons Royal Crab Banquet

§Accommodation-
 Odysis suite Osaka Kansai Airport or Washington Hotel Kansai airport
 or similar hotel
§Meals-
 Meals-Breakfast/Hotel breakfast│Lunch/Self-catering
 Dinner/ Farewell Dinner-Seasonal Four Seasons Royal Crab Banquet



Cancellation PolicyCancellation Policy

Air Fare:Air Fare:
Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
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Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
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Cruise Fare:Cruise Fare:
Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
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Tel:323-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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Tour Fares:Tour Fares:
The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
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以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

Cancellation ScheduleCancellation Schedule

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.
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There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.
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Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Credit.Credit.

In case of any disputes, the English language version of this Cancellation policy will prevail.

如有任何爭議，以本取消政策的英文版本為準。

Cancellation PolicyCancellation Policy

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

Group Policies:Group Policies:

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Deposit Requirements:Deposit Requirements:

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

Tel:323-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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